
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.56.1.2018.KS 

 

Protokół Nr 6/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 13 grudnia 2018 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz.11.40 zakończenie o godz. 13.05 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny,  

 Wicestarosta Mariusz Sołtys, 

 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Alfred Rzegocki, Andrzej Gargaś. 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń, 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa, 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego Marek Ujda. 

 

Osoby zaproszone: 

 Dyrektor PCPR Tomasz Brymora, 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

 Dyrektor SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie powołania członków Komisji opiniującej wnioski o przyznanie 

środków finansowych dla organizacji pozarządowych na realizację rządowego programu 

korekcyjno-edukacyjnego dla osób stosujących przemoc w rodzinie oraz na realizację 

rządowego programu psychologiczno-terapeutycznego dla osób stosujących przemoc 

w rodzinie. 

4. Projekt uchwały w sprawie powołania członków Komisji opiniującej wnioski o przyznanie 

środków finansowych dla organizacji pozarządowych na realizację zadania z zakresu ustawy 

o wspieraniu rodziny i systemu pieczy zastępczej polegającego na prowadzeniu 

specjalistycznej placówki wsparcia dziennego o charakterze ponadgminnym, 

oraz na realizację zadania z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemu pieczy zastępczej 

polegającego na prowadzeniu placówki opiekuńczo-wychowawczej typu interwencyjnego. 
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5. Wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli 

w sprawie wyrażenia zgody na zakup dwóch komputerów.  

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części ogrodzenia szkolnego 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

7. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego wyrażającej zgodę na zawarcie porozumienia z Wojewodą pn. 

„Porozumienie w sprawie powierzenia wykonania niektórych zadań związanych 

z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2019 roku”. 

8. Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na powierzenie 

realizacji zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej 

oraz punktu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego na terenie Powiatu 

Stalowowolskiego w 2019 r. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2018 rok.  

10. Autopoprawki do projektu uchwały budżetowej Powiatu Stalowowolskiego na 2019 rok 

przyjętej Uchwałą Zarządu Powiatu Nr 235/1351/2018 z dnia 14 listopada 2018 r. 

11. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przedstawienia Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2033 przyjętej Uchwałą 

Zarząd Powiatu Nr 235/1352/2018 z dnia 14 listopada 2018 r. 

12. Przyjęcie protokołów: 

 4/2018 z dnia 06 grudnia 2018 r. 

 05/2018 z dnia 12 grudnia 2018 r. 

13. Wolne wnioski (PKS) 

14. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 6. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie.  

Głosy: za -5, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie powołania członków Komisji opiniującej wnioski 

o przyznanie środków finansowych dla organizacji pozarządowych na realizację 

rządowego programu korekcyjno-edukacyjnego dla osób stosujących przemoc 

w rodzinie oraz na realizację rządowego programu psychologiczno-terapeutycznego 

dla osób stosujących przemoc w rodzinie. 

 Dyrektor PCPR Tomasz Brymora przedstawił projekt uchwały. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 06/32/2018 w sprawie powołania członków Komisji 

opiniującej wnioski o przyznanie środków finansowych dla organizacji pozarządowych 

na realizację rządowego programu korekcyjno-edukacyjnego dla osób stosujących przemoc 

w rodzinie oraz na realizację rządowego programu psychologiczno-terapeutycznego dla osób 

stosujących przemoc w rodzinie. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie powołania członków Komisji opiniującej wnioski 

o przyznanie środków finansowych dla organizacji pozarządowych na realizację 

zadania z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemu pieczy zastępczej 

polegającego na prowadzeniu specjalistycznej placówki wsparcia dziennego 

o charakterze ponadgminnym, oraz na realizację zadania z zakresu ustawy 

o wspieraniu rodziny i systemu pieczy zastępczej polegającego na prowadzeniu 

placówki opiekuńczo-wychowawczej typu interwencyjnego. 

 Dyrektor PCPR Tomasz Brymora przedstawił projekt uchwały. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 06/33/2018 w sprawie powołania członków Komisji 

opiniującej wnioski o przyznanie środków finansowych dla organizacji pozarządowych 

na realizację zadania z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemu pieczy zastępczej 

polegającego na prowadzeniu specjalistycznej placówki wsparcia dziennego o charakterze 

ponadgminnym, oraz na realizację zadania z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemu 

pieczy zastępczej polegającego na prowadzeniu placówki opiekuńczo-wychowawczej typu 

interwencyjnego. 
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Ad. 5. Wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej 

Woli w sprawie wyrażenia zgody na zakup dwóch komputerów.  

 Dyrektor PCPR Tomasz Brymora przedstawił wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy 

Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli w sprawie wyrażenia zgody na zakup 

dodatkowego wyposażenia do pracowni czynności dnia codziennego oraz pracowni 

wikliniarskiej tj. dwóch komputerów jednostek za kwotę ok. 1000 zł/szt. Łącznie 2000 zł. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie. 

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli został 

rozpatrzony pozytywnie. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części ogrodzenia 

szkolnego Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały o wyrażenie zgody na 

oddanie w najem części ogrodzenia szkolnego dla Medyczno-Społecznego Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli, ul. Staszica 5, 37-450 Stalowa 

Wola na okres od 10.12.2018r. – 31.03.2019 r. w celu umieszczenia na nim banera 

reklamowego promującego kształcenie w MSCKZiU. Odpłatność za wynajęcie będzie 

wynosić 50,00 zł netto za cały okres trwania umowy. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, 

czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 06/34/2018 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem części ogrodzenia szkolnego Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego wyrażającej zgodę na zawarcie porozumienia z Wojewodą pn. 

„Porozumienie w sprawie powierzenia wykonania niektórych zadań związanych 

z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2019 roku”. 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń przedstawiła projekt uchwały. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 
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 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 06/35/2018 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego wyrażającej zgodę na zawarcie porozumienia z Wojewodą pn. 

„Porozumienie w sprawie powierzenia wykonania niektórych zadań związanych 

z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2019 roku”. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert 

na powierzenie realizacji zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej oraz punktu nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego na terenie Powiatu Stalowowolskiego w 2019 r. 

 Podinspektor ds. obsługi Zarządu Powiatu Katarzyna Safin przedstawiła protokół 

z posiedzenia Komisji Konkursowej opiniującej wnioski na realizację zadania publicznego 

w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej oraz punktu nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego na terenie Powiatu Stalowowolskiego w 2019 r. wraz 

z propozycją powierzenia punktu zarówno nieodpłatnej pomocy prawnej jak 

i nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego Fundacji „Masz Prawo” ul. Wyspiańskiego 

4/82, 39-400 Tarnobrzeg. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 06/36/2018 w sprawie rozstrzygnięcia otwartego 

konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej oraz punktu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 

na terenie Powiatu Stalowowolskiego w 2019 r. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2018 

rok.  

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 06/37/2018 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2018 rok.  

 

Ad. 10. Autopoprawki do projektu uchwały budżetowej Powiatu Stalowowolskiego na 2019 

rok przyjętej Uchwałą Zarządu Powiatu Nr 235/1351/2018 z dnia 14 listopada 2018 

r. 
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Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła autopoprawki. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu przyjął autopoprawki.  

 

Ad. 11. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przedstawienia Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2033 przyjętej 

Uchwałą Zarząd Powiatu Nr 235/1352/2018 z dnia 14 listopada 2018 r. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła autopoprawki. Skarbnik powiedziała, 

że wszystkie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały budżetowej. Starosta 

Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie. 

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu przyjął autopoprawki.  

  

Ad. 12. Przyjęcie protokołów: 

• 4/2018 z dnia 06 grudnia 2018 r. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

protokołu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0 

Protokół 4/2018 został przyjęty. 

 

• 05/2018 z dnia 12 grudnia 2018 r. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

protokołu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0 

Protokół 5/2018 został przyjęty. 

 

Ad. 13. Wolne wnioski. 

Starosta Janusz Zarzeczny odczytał odpowiedź Pana Dariusza Kołka odnośnie pisma 

przedstawionego na poprzednim posiedzeniu Zarządu w sprawie sfinalizowania sprzedaży 

dworca PKS w Stalowej Woli S.A. W odpowiedzi pan Dariusz Kołek poinformował, 

że aktualnie opracowywane i realizowane są prace związane z projektem 
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zagospodarowania działki oraz komercjalizacja i projektem architektonicznym przyszłej 

Galerii Handlowej. 

W ramach wolnych wniosków, Starosta poprosił, aby zaproszony na posiedzenie Zarządu, 

dyrektor Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Edward Surmacz, 

przedstawił relację na temat protestu niektórych grup pracowniczych (ratownicy 

medyczni, technicy, rehabilitanci, laboranci, sekretarki, personel pomocniczy), wobec 

sygnalizowanej nieoficjalnie pikiety przedstawicieli tych grup przed siedzibą Starostwa. 

Poproszono też o zapoznanie Zarządu z realizacją podwyżek dla specjalistów. 

Dyrektor Edward Surmacz oświadczył, że sytuacja jest bardzo trudna. Podejmowane próby 

rozmów z przedstawicielami związków zawodowych nie doprowadziły do porozumienia; 

propozycje dyrektora są rozpatrywane, lecz w chwili obecnej nieprzyjęte, strony weszły 

w spór zbiorowy. Dalsze zaostrzenie sytuacji wywołuje postawa dwóch związków 

zawodowych: ratowników medycznych oraz ZZ Solidarność. Ten drugi skupia 

przedstawicieli różnych grup zawodowych zatrudnionych w szpitalu, z których jedne już 

otrzymały podwyżki, a drugie do nich dopiero pretendują. Trudno ustalić kto koordynuje 

działania występujących o podwyżki pracowników. Zapowiadane jest zaostrzenie 

i mediacja sporu poprzez planowaną pikietę raczej oddalają niż przybliżają 

satysfakcjonujące rozwiązanie. Dyrektor w skrócie przedstawił zakres i ograniczenia 

podwyżek. 

 

Starosta podkreślił konieczność przynajmniej częściowego zaspokojenia oczekiwań 

płacowych tych grup. Wydaje się to być warunkiem zapewnienia spokoju i normalnej pracy 

szpitala. Suma postulowanych podwyżek wydaje się być mimo wszystko do zaakceptowania 

i te oczekiwania płacowe są uzasadnione, zwłaszcza w świetle podwyżek uzyskanych przez 

pielęgniarki i lekarzy (rezydentów i część specjalistów). Dyrektor podkreślił brak 

zapewnienia dostatecznych środków na ten cel w kontrakcie z NFZ. Wspomniał o 

poważnym niedoszacowaniu środków przeznaczonych na podwyżki dla specjalistów, które 

zaspokajają zaledwie składową podstawową płacy, bez uwzględniania istotnych 

pochodnych.  

 

W sprawie podwyżek dla grupy specjalistów na kierowniczych stanowiskach, których 

liczebność Dyrektor ocenia na 20 osób, decyzje podejmie po uzyskaniu wiarygodnych 

danych z NFZ na temat przyszłorocznego kontraktu. Dyrektor zapowiedział indywidualne 

negocjacje z zainteresowanymi. Starosta zasygnalizował konieczność satysfakcjonującego 

załatwienia i tego tematu, wobec ryzyka odejścia doświadczonych kierowników.  
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Starosta zadecydował o konieczności pilnego spotkania, dziś o godz. 14: 00, 

z przedstawicielami związków reprezentujących ratowników, techników, laborantów 

z intencją zażegnania konfliktu i zawarcia umów płacowych.  

 

Ad. 14. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął 6. posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 
 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


